Student Academic Policies

	1. Make-Up Work: Students are responsible for making up all work missed due to absence. 

2. Homework: All students are given regular homework assignments. Homework should be turned in on time to receive the credit.

3. Quizzes and Exams: For Chinese language programs, exams are given at mid-semester and at the end of semester. Quizzes will also be given throughout the semester to monitor the progress of students.

4. Report Cards: Report cards for Chinese language programs are issued at the mid-semester and at the end of the semester. Parents may view students’ report cards online at the registration site.
5. Honor Roll and Awards: Honor roll and awards are given at end of the school year to students who registered in both Fall and Spring semesters in Chinese language programs and attended class 80% of the time. Additional requirements are:

Honor Roll :  Showed great respect to others; Followed all school rules; Demonstrated positive work attitude and effort; Actively participated in class and extra-curriculum activities; Achieved academic excellence by earning 90 out of 100 in exams.  

Academic Excellence Award :  Met minimum of 80% in attendance; Achieved academic excellence by earning 90 out of 100 in exams.

Citizenship Award : Showed respect to others; Followed all school rules; Demonstrated positive work attitude; Participated in class and extra-curriculum activities; Met minimum of 80% in attendance.

Effort Award :  Demonstrated positive attitude and extra effort in study Chinese and made great progress through the school year.

6. Placement Exam: New and returning students who register Chinese language programs are required to take the placement exam administrated by the school at beginning of each semester. The placement exam score is used to place students in the appropriate grade level.

7. Advancement: Students must meet the following criteria for advance to a higher grade level in the Chinese programs:

a) Attendance is 80% or higher. 

b) Turned in 80% of the assigned work. 

c) Average quiz score is 70% or higher.

d) Average score of the Mid-term and final exam is 70% or higher.

Students who qualify the above requirements receive a certificate.

8. Graduation: Students must meet the following criteria for graduation:

a) Registered in 9th grade Chinese program and meet the criteria stated for advancement above.

b) Take SAT (II) Chinese Subject exam and the score is 600 or higher.

Students who meet the above requirements receive a graduation certificate.

1. 
	2. 缺课：学生在缺课时须及时和老师联系并补上所缺功课。

3. 家庭作业： 学生应按时完成并上交老师定期布置的家庭作业以获取平时学习成绩。

4. 测验和考试：学校规定的中文考试在学期中和学期末进行。中文课老师将定期给予测验以检查学生学习情况。

5. 成绩报告单：中文课成绩报告单每学期填写两次。家长可在学校网站上收看学生成绩报告单。

6. 优秀学生评选：评选在学年结束时进行。评选对象为春季和秋季都注册中文课并且出勤率达80%以上的学生。其他标准如下：

优秀学生奖： 用于奖励在礼仪、纪律、学习态度、作业、课堂参与、课外活动等各方面都优秀的学生。考试和测验平均成绩90%以上。
学习成绩优秀奖： 用于奖励考试和测验平均成绩获90% 以上的学生。

遵守纪律奖： 用于奖励有礼貌、守纪律、听课认真、学习努力的学生。

学习刻苦奖： 用于奖励学习非常刻苦认真并取得显著进步的学生。
7. 入学考试：新生和转学的学生在进入中文课学习时须参加学校规定的中文入学考试。学校根据入学考试成绩安排学生进入适当的年级学习。
8. 结业标准：学校给达到下列标准的中文课学生颁发结业证书：

a) 出勤率达80%以上；

b) 完成老师布置作业量的80% 以上;
c) 平时测验成绩平均70%以上;

d) 期中和期末考试成绩平均70% 以上。

9. 毕业标准： 学校给达到下列标准的中文课学生颁发毕业证书：

a) 在中文九年级注册学习并到达结业所要求的标准；

b) 参加全美统一的中文SAT（II）考试并取得600分以上的成绩。




